
Agenda för dialogträff 
”Service på landsbygden i Ljusdals kommun” 
Plats: Kårböle bystuga 

Datum: 18 mars 2024 ca 18.00-20.00 

1. Välkommen och inledning 
2. Aktuell information från Ljusdals kommun 

a. kort info från närvarande tjänstepersoner om vad de jobbar med 
b. mobilitetsenkät från planenheten 
c. medskick från andra förvaltningar 

3. Byarådets prioriterade frågor 
a. stadgarna för Kölvallens vindkraftsfond 

4. Fika med möjlighet till enskilda samtal/frågor (senast 18.45) 
5. Återsamling (ca 19.30), sammanfattning och avslutning 

a. frågor som inte hunnit ställas tidigare eller kommit upp under fikat 
b. vad har vi kommit överens om, vem gör vad? 

 

Mötet ingår i ett projekt för landsbygdsutveckling finansierat av EU                   

 

Mötesanteckningar: 
Deltagare från kommunen: Roland Hamlin, Bengt Strandberg, Annika Karlsson, Lars-Åke Eriksson, 
Simon Rosell. 

Roland redogjorde för stadgarna för Kölvallen-fonden och en del frågetecken rätades ut. Byalaget 
skall välja tre ledamöter till fonden vid sitt årsmöte. 

Vid ett bord diskuterades sop- och toalettsituationen där många genomresande missköter sig mitt i 
byn. Trafikverkets stängning av rastplatsen i Lassekrog har förvärrat läget. Ett medborgarförslag att 
kommunen skulle ta över skötseln har avslagits av SSN då det är Trafikverkets ansvar. Simon Rosell 
tar med sig frågan för fortsatt bearbetning. 

Miljöanpassning av vattenkraften innebär bl. a. att mer vatten skall släppas utanför kraftverken för 
vandringsfiskens skull, vilket ger effektförluster. Nu sänker regeringen tempot i den förändringen – 
vet vi hur tidsschemat ser ut för Ljusnans 55 dammar? Kommunen tar med frågan tillbaka. (Den 
planerade nya vindkraftsplanen blir troligen en energibruksplan, vilket innebär att även vattenkraften 
skall behandlas). 

Hur gick det med sanden Kårböle blev lovade till nya lekparken?. Frågan tas med till Torleif Bakke. 


